
         
                                            
          Zápisnica z druhého zasadnutia Komisie životného prostredia pri 
Mestskom zastupiteľstve Hurbanove zo dňa 13.3.2023     
                                                                                  
                                                                                                          Hurbanovo, Komárňanská 62 
 
 
 
 
 
 
                  Podľa prezenčnej listiny-prítomný  Mgr. Hulko Roland 
                                                                           Mgr. Kecskés Miklós 
                                                                           Ing.  Krivanek Gabriel 
                                                                                   Kecskés Miklós 
                                                                                   Ondrusek Peter 
 
                  Program zasadnutia: 
               
                                              1, Otvorenie zasadnutia 
                                              2, Prerokovanie materiálov mestského zastupiteľstva 
                                                       a, Nákup,financovanie vysokozdvižnej plošiny 
                                                       b, Mestská polícia-životné prostredie 
                                                       c, Podpora z Envirofondu - informatívna správa 
                                              5, Diskusia 
                                              6, Záver 
 
K bodu č.1 
 
       Ondrusek Peter ,predseda komisie životného prostredia v úvode privítal členov komisie na 
druhom zasadnutí. Oboznámil ich s bodmi programu. 
 
K bodu č.2 
 
            Žiadosť o súhlas s obstarávaním a financovaním vysokozdvižnej plošiny. 
     Komisia odporúča,aby bol mestským zastupiteľstvom odsúhlasený zámer na nákup motorového 
vozidla s pracovnou plošinou na podvozku s celkovou hmotnosťou 3500kg,pracovnou výškou 
min.16m a nosnosť 300kg.  
           Až po ukončení Verejného Obstarávania, by Mestské zastupiteľstvo pristúpilo k odsúhlaseniu 
k spôsobu úhrady (lízing, úver alebo vlastné zdroje). Pripomienkovaná bola, že žiadosť na 
odsúhlasenie úveru  je predložená 
na sumu 105 000Eur. Vozidlo je v cene 80 000 Eur +DPH  čo činí 96 000Eur. 
 
K bodu č.3 
 
              Vyjadrenie k činnosti k metskej polície v spojitosti so životným prostredím 
         -nasadenie fotopascí na inkriminované miesta + osadenie výstražných tabúľ  z dôvodu 
odstrašenia nepoučiteľných obyvateľov. Fotopasce by sa mali osadzovať v súčinnosti s komisiou 
životného prostredia. 
 
K bodu č.4 



 
           Komisia životného prostredia berie na vedomie a súhlasí s podaním žiadosti na získanie 
dotácie z Environmentálneho fondu na kúpu traktora s návesom a zároveň doporučuje podať 
žiadosť, pokiaľ to je možné najskoršom termíne na nákup multifunkčného vozidla                                                                                             
na polievanie stromov a zelene. 
 
 Ako jeden z dôvodov bolo uvedené úbytok pracovnej sily, nahradenie kvalitným vozovým parkom. 
 
K bodu č.5 
 
      Diskusia: 
                  a, Návrh na odborné ošetrovanie drevín. 
 
   Komisia životného prostredia sa jednohlasne zhodla na tom,že sa vyskytuje veľa prípadov,kde 
dochádza k neodbornému ošetrovaniu -hlavne orez drevín. Za účelom zachovania dlhovekosti 
stromov,komisia odporúča zabezpečiť odborné poradenstvo na ošetrovanie drevín certifikovaným 
arborétom,s ktorým by poverení pracovníci MsÚ konzultovali orezávanie drevín. 
  
                   b, Financie na výsadbu. 
 
Komisia životného prostredia odporúča,aby  finančné prostriedky získané za úhradu spoločenskej 
hodnoty pri výrube boli použité na nákup stromčekov na výsadbu. 
 
                    c, Vetrolamy  
               
Mestské pozemky v extraviláne so spôsobom využitia definovaným v katastri:Na pozemku je 
účelová ochranná poľnohospodárska a ekologická zeleň proti erozívnych opatrení a na 
zabezpečenie ekologickej stability územia. 
 
Komisia ŽP navrhuje-nakoľko čo je na papieri v realite chýba. Vyčleniť finančné prostriedky na 
geodetické zamerania pozemkov a realizovať jesennú výsadbu vetrolamov na týchto pozemkoch. 
Prosíme preveriť možnosť zapojenia poľnohospodárov.                             
 
 
K bodu č.6 
 
     Na záver predseda komisie  životného prostredia Ondrusek Peter poďakoval prítomným za 
účasť. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                               ONDRUSEK PETER 
                                                                                       Predseda komisie životného prostredia 
 
 
 


